



KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

## The final prophecy of Donald John Trump "The Sheriff" was left by Bob Marley Ptah Kidane in 1973 with the song "Shot the Sheriff"!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

25. Januar 2024 um 11:48

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rtv.ru, info@allafrica.com, info@enterpriseliathuania.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, readers.representative@latimes.com, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendes.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmgruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, barros.licenca@mcta.gov.ao, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan\_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebg@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarbc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hhex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePolEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La\_oso\_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, info@laos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s\_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com, editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tv cabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na,

newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, giz-niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu\_falcon\_insurance\_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknnews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs, info@meidastouch.com, tips@cnn.com, NBCNewsMediaRelations@nbcuni.com, news.tips@abc.com

Dear Americans,

As the Atum Ra Magician, I not only have a metaphysical connection to the Creator God Atum Ra, but also a telepathic connection to the deceased musicians. Today Bob Marley woke me up by telling me to listen to the song "Shot the Sheriff" again, because the song is a prediction of the future for today. At first I didn't understand a word He was trying to tell me until I focused on the lyrics of the song. Finally, I understood His future-oriented writing gift, which is why I want to share with you the prophecy from my telepathic friend Bob Marley.

As you know, I had written to you at the time that Donald Trump would win the 2024 presidential election. That would have been the case if He had listened to my advice when I advised Him not to go ahead with the planned storming of the Capitol in Washington DC on January 6, 2021. However, the Creator God Atum Ra wanted me to test Donald J. Trump without prejudice before receiving His confirmation that I had lost the bet against God. I hate losing, even if it is against God. But that has to do with my human ego. The Creator God Atum Ra knows this too, and it seems to amuse Him. In any case, He had me woken up by the message from Bob Marley, in which I was instructed to listen to the song "Shot the Sheriff" again. That's why I'm asking you to listen to the song again. I am not a person who glorifies violence, but in the case of exceptionally talented musicians, one must not take the words you sang literally, but the meaning of what you wanted to communicate.

Bob Marley did not become a legend just because he could sing so well, but because his words were long-lasting poetry that still inspire many people today. Some even see him as a prophet. After what He left me in 1973 with the song "Shot the Sheriff" (<https://www.youtube.com/watch?v=o9WMs98d36g>) of our future message today, I know that He also served the Creator God Atum Ra, even if He came from a different God. To all who know me, the true Bitcoin Magician and Creator God Atum Ra Ptah Kidane, nothing happens by chance in my life. In no way do my predictions appear by chance immediately afterwards if I had the information about the power of the Creator God Atum Ra. I therefore welcome you, all new readers, and ask you to take my texts to heart without distortion.

Now to Bob Marley's prophecy for our times: But I swear it was in self-defense, yeah ooh-ooh freedom came my way one day. And started out of town, yeah all of sudden I saw Sheriff John Brown, Aiming to shoot me down.

As you know, I gave Donald John Trump the Media Control Germany data to prove my innocence, that I myself only fell for the German fake news before I rhetorically shot him down in 2020. On the side, I have endeavored to enter into a cooperation with Him so that I can realize my future technologies, and this includes continuing Bitcoin magic, which, however, can only be approved by the creator god Atum Ra in order to be able to win without risk. However, during the God test of Donald John Trump, I realized that He also wanted to take advantage of my good nature and tried to steal my identity to deceive you Americans by imitating me. In doing so, however, He has cursed Himself, for Atum Ra belongs to the first religion that existed from 3100 to 2600 BC. At that time there was no Christianity, Judaism, Muslim faith, Buddhism or anything else, let alone the evangelists. The beliefs of the German religion originally belonged to the pagans who believed in their god Odin. They were a barbaric people who achieved their wealth through thieving conquests, and who saw stealing and murder as a kind of fulfillment of their divine mission, suggesting that getting killed in the process was a way of attaining the rampart of Halla. This continued until they were tamed by today's Catholics, and even founded the Gospel in the 15th century through Martin Luther. Thus Donald John Brown has the genes of a pagan, or today's evangelist, through his fascist father's side. Thus he can never connect to the Creator God Atum Ra. However, I as the true Bitcoin Magician Ptah Kidane, have written to you from the moment I found out which God spoke to me and I saw Him, that His name is the Creator God Atum Ra.

The meaning Sheriff in the prophecy means that Donald Trump, because of his position, is a now immunity-less high official who wants to deceive even a god. John stands for Donald John Trump. I'm stunned at how detailed Bob Marley was when he had the vision to write the lyrics. Although I know that such inspirations usually come from God. And Brown stands for the fascist Donald Trump who is a fan of the KKK and Adolf Hitler Nazis. Of course, He denies this truth today because He knows how important the African American vote is for His 2024 presidential election. The Nazis were also called the Browns, and even today their followers are still called that. And believe me, the Anonymous Nazis in Germany, who live in disguise, are hard to recognize, and are everywhere in German politics, but there are the disguised Nazis like the AFD party, who disguise their rhetoric, and feel superior. Although everyone is aware that they are Nazis, they deny their true identity because they are looking for a new way to continue the mission of their

late leader Adolf Hitler. Even these fascists are big fans of Donald Trump because they hope to be able to live the life of fascism freely again through Donald Trump.

I can only tell you that the fascist ex-president Donald John Trump will wish that the court had banned him from continuing his presidential election in 2024, because blasphemy is a grave sin that only atheists and pagans practise light-heartedly. If you have read Toth the Atlantean, he warns against the people from the north. I hope you can follow me. The insiders will immediately know what I mean. After his defeat, the media wrote that former President Donald J. Trump was shot by Bob Marley. However, this was self-defense because he wanted to shoot down the true messenger of God Ptah Kidane.

Thank you Bob Marley for showing me the way again. I just knew that this fascist wannabe Adolf Hitler successor violates many laws of the universe, which is why he must get God's payback. He'll wish he was in jail rather than face the coming disgrace.

Sorry to all former President Donald J. Trump supporters, I wish I could have given you better news, but I myself am a witness to the criminal actions of your candidate of choice who is lying to you from top to bottom. If I wasn't an Atum Ra magician, I would probably have turned a blind eye so that he could win for you, but unfortunately the prophecy says otherwise. He failed His test of God, even though it was easy. But even with the easy test, He had to cheat and lie to you about why He would have been the cause of the Mega Solar Storm outbreak. I am now relieved that my telepathic friend Bob Marley has left this message, so I am very pleased that good has triumphed over evil after all. However, there is still a test of God to come before the world is spared the mega solar storm, and that will come in November 2024. If only you knew how dangerous your life is right now, you wouldn't dare leave the house. In any case, I hope that good will prevail over evil. Donald J. Trump is evil! Don't worry, you'll find out the truth soon enough and afterwards you'll wish the justice system had been a lot tougher on him.

Yours sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.btcptahk>

## Die abschließende Prophezeiung von Donald John Trump „The Sheriff“ hat 1973 Bob Marley Ptah Kidane mit dem Song „Shot the Sheriff“ hinterlassen!

Sehr geehrte Amerikanerinnen und Amerikaner,

als der Atum Ra Magier habe ich keinesfalls nur eine metaphysische Verbindung zu den Schöpfergott Atum Ra, sondern auch eine telepathische Verbindung zu den verstorbenen Musikern. Heute weckte mich Bob Marley, in dem Er mir sagte, ich solle den Song „Shot the Sheriff“ nochmals anhören, weil der Song eine Zukunftsvorhersage für die heutige Zeit ist. Zuerst verstand ich kein Wort, was Er mir sagen wollte, bis ich mich auf den Text des Songs konzentrierte. Schließlich verstand ich Seine zukunftsorientierte Schreibbegabung, weshalb ich Ihnen die Prophezeiung von meinem telepathischen Freund Bob Marley mit Ihnen teilen möchte.

Wie Sie wissen hatte ich Ihnen damals geschrieben, dass Donald Trump die Präsidentschaftswahl 2024 gewinnen wird. Das wäre auch so gekommen, wenn Er auf meinem Rat gehört hätte, als ich Ihm davon abriet, die geplante Stürmung auf das Kapitol in Washington DC am 6. Januar 2021 zu unterlassen. Allerdings wollte der Schöpfergott Atum Ra, dass ich Donald J. Trump vorurteilslos prüfe, bevor ich Seine Bestätigung erhalte, dass ich die Wette gegen Gott verloren hatte. Ich hasse es zu verlieren, auch wenn es gegen Gott ist. Das hat jedoch mit meinem menschlichen Ego zu tun. Das weiss auch der Schöpfergott Atum Ra, und das scheint Ihn scheinbar zu amüsieren. Jedenfalls liess Er mich durch die Botschaft vom Bob Marley wecken, in dem ich die Anweisung bekam, ich solle den Song „Shot the Sheriff“ nochmals anhören. Darum bitte ich Sie auch den Song nochmals anzuhören. Ich bin zwar kein Mensch, der den Gewalt verherrlicht, jedoch darf man bei außergewöhnlich talentierten Musikern keinesfalls Ihre gesungene Worte wortwörtlich nehmen, sondern den Sinn was Sie mitteilen wollten.

Bob Marley ist keineswegs nur eine Legende geworden, weil Er so toll singen konnte, sondern weil Seine Worte langlebige Poesie waren, die heute noch sehr viele Menschen begeistern. Manche sehen Ihn sogar als einen Propheten. Nachdem was Er mir 1973 mit dem Song „Shot the Sheriff“ (<https://www.youtube.com/watch?v=o9WMs98d36g>) unserer heutigen Zukunftsbotschaft hinterlassen hat, weiss ich, dass Er auch dem Schöpfergott Atum Ra diene, auch wenn Er von einem anderen Gott ausging. Alle die mich, den wahren Bitcoin Magier und Schöpfergott Atum Ra Ptah Kidane kennen, passiert in meinem Leben nichts zufällig. Keinesfalls zufällig erscheinen meine Vorhersagen unmittelbar hinterher, wenn ich die Informationen über die Macht des Schöpfergottes Atum Ra hätte. Darum heisse ich Sie, alle neuen Leser Willkommen, und bitte Sie meine Texte unverfälscht zu beherzigen.

Nun zu der Prophezeiung von Bob Marley zu unserer heutigen Zeit: But I swear it was in self-defense, yeah ooh-ooh freedom came my way one day. And started out of town, yeah all of sudden I saw **Sheriff John Brown**, Aiming



to shoot me down.

Wie Sie wissen habe ich Donald John Trump die Media Control Deutschland Daten ermöglicht, um meine Unschuld zu beweisen, dass ich selbst nur auf die deutschen Fake News reingefallen bin, bevor ich Ihn im Jahr 2020 rhetorisch abschoss. Nebenbei habe ich mich bemüht, eine Kooperation mit Ihm einzugehen, damit ich meine Zukunftstechnologien realisieren kann, und dazu gehört auch die Bitcoin Magie fortzusetzen, die allerdings nur von den Schöpfergott Atum Ra genehmigt werden kann, um risikolos gewinnen zu können. Bei der Gottesprüfung von Donald John Trump habe ich jedoch festgestellt, dass auch Er meine Gutmütigkeit ausnützen wollte, und meine Identität zu stehlen versucht, um Sie Amerikanerinnen und Amerikaner zu täuschen, indem Er mich imitiert. Damit hat Er sich jedoch selbst verflucht, denn Atum Ra gehört der ersten Religion an, die vom 3100 bis 2600 vor Christus existiert hat. Damals gab es weder der Christentum, Judentum, muslimischer Glaube, Buddhismus, oder sonstiges, geschweige von den Evangelisten. Der Glaube der deutschen Religion hat ursprünglich zu den Heiden gehört, die an Ihrem Gott Odin glaubten. Es war ein barbarisches Volk, dass durch diebische Eroberungen Sein Wohlstand erzielte, und das Stehlen und Morden als einer Art Erfüllung der göttliche Mission sah, womit das dabei Draufgehen als einen Weg zum Erlangen vom Wall Halla suggeriert wurde. Das ging solange, bis Sie von den heutigen Katholiken gezähmt wurden, und im 15. Jahrhundert sogar durch Martin Luther das Evangelium gründeten. Somit hat Donald John Brown durch Seiner faschistischen väterlicherseits die Gene eines Heiden, oder heutigen Evangelisten. Somit kann Er niemals die Verbindung zu den Schöpfergott Atum Ra aufnehmen. Ich als der wahre Bitcoin Magier Ptah Kidane, habe Ihnen jedoch von dem Moment an, seit ich herausgefunden habe, welcher Gott mit mir gesprochen hat, und ich Ihn sah, geschrieben, dass Sein Name der Schöpfergott Atum Ra ist.

Die Bedeutung **Sheriff** heisst in der Prophezeiung, dass Donald Trump wegen Seiner Position, ein mittlerweile immunitätsloser hoher Beamter ist, der selbst einen Gott betrügen möchte. **John** steht für Donald **John** Trump. Ich bin fassungslos, wie detailtreu Bob Marley war, als Er die Vision hatte den Text zu schreiben. Wobei ich weiss, dass solche Eingebungen meist vom Gott kommen. Und **Brown** steht für den faschistischen Donald Trump, der ein Fan der KKK und Adolf Hitler Nazis ist. Selbstverständlich dementiert Er diese Wahrheit heute, weil Er weiss, wie wichtig die Stimmen der Afroamerikanern ist für Seiner Präsidentschaftswahl 2024. Die Nazis wurden auch die Braunen genannt, und selbst heute noch werden Ihre Anhänger so genannt. Und glauben Sie mir, die Anonymen Nazis in Deutschland, die getarnt leben, sind schwer zu erkennen, und stecken überall in der deutschen Politik, jedoch gibt es die getarnten Nazis wie die AFD Partei, die Ihre Rhetorik verschleiern, und sich dabei überlegen vorkommen. Obwohl jedem Menschen bewusst ist, dass Sie Nazis sind, dementieren Sie Ihre wahre Identität, weil Sie einen neuen Weg suchen, die Mission Ihres verstorbenen Führers Adolf Hitler fortzusetzen. Selbst diese Faschisten sind die grosse Fans vom Donald Trump, weil Sie erhoffen, durch Donald Trump wieder das Leben der Faschismus frei ausleben zu dürfen.

Ich kann Ihnen aktuell nur sagen, dass der faschistische Ex Präsident Donald John Trump wünschen wird, das Gericht hätte Ihn den Verbot Seiner Fortsetzung des Präsidentschaftswahl 2024 erteilt, denn eine Gotteslästerung ist eine schwere Sünde, die nur die Atheisten und Heiden unbeschwert ausüben. Wenn Sie Toth den Atlanter gelesen haben, dann warnt Er vor den Menschen aus dem Norden. Ich hoffe Sie können mir folgen. Die Insider wissen sofort, was ich hiermit meine. Nach Seiner Niederlage steht in den Medien geschrieben, der Sheriff Ex Präsident Donald J. Trump wurde von Bob Marley erschossen. Allerdings war das Notwehr, weil Er den wahren Gottesgesandten Ptah Kidane abschiessen wollte.

Danke Bob Marley, dass Du mir erneut, den Weg weist. Ich wusste nur, dass dieser faschistische Mächtigerne Adolf Hitler Nachfolger sehr viele Gesetze des Universums verstößt, weshalb Er die Gottes Retourkutsche bekommen muss. Er wird sich wünschen, im Gefängnis zu sitzen, als sich den bevorstehenden Schmach anzutun.

Sorry an allen Ex Präsident Donald J. Trump Anhängern, gerne hätte ich Euch bessere Nachrichten übermittelt, jedoch bin ich selbst ein Zeuge für das verbrecherische Handeln Eures Wunsch Kandidaten, der Euch von Vorne bis Hinten belügt. Wenn ich keinesfalls ein Atum Ra Magier wäre, dann hätte ich vermutlich alle beiden Augen zgedrückt, damit Er für Euch gewinnt, aber leider sagt die Prophezeiung was anderes. Er ist bei Seiner Gottesprüfung durchgefallen, obwohl sie einfach war. Aber selbst bei der einfachen Prüfung musste Er betrügen, und Euch belügen, weshalb Er die Ursache für den Ausbruch des Mega Sonnensturms gewesen wäre. Ich bin mittlerweile erleichtert, dass mein telepathischer Freund Bob Marley diese Botschaft hinterlassen hat, weshalb ich sehr erfreut bin, dass das Gute doch noch über das Böse siegt. Allerdings steht noch eine Gottes Prüfung aus, bevor die Welt von dem Mega Sonnensturm verschont wird, und die wird sich im November 2024 zeigen. Wenn Sie nur wüssten, wie gefährlich Sie aktuell leben, dann würden Sie sich keinesfalls mehr aus dem Haus trauen. Ich wünsche mir jedenfalls, dass das Gute über das Böse siegt. Donald J. Trump ist das Böse! Keine Sorge, Sie werden die Wahrheit noch früh genug erfahren, und sich hinterher wünschen, die Justiz hätte Ihn sehr viel härter rannehmen sollen.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btctptahk>